Ville de City of
Cote Saint-Luc

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT
5801 CAVENDISH BOULEVARD, COTE SAINT-LUC ON MONDAY, SEPTEMBER 29, 2014
AT 8:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period

2. Awarding of a contract for the installation of a back-up generator at the Aquatic
and Community Centre (ENG 2014-11) (C-24-14)

3. Awarding of a contract concerning the roof at the Public Works Garage and
Administrative Building Roof - contractor phase (C-29-14)

4, Adoption of By-law 2439 entitled: “By-Law 2439 — By-Law replacing the fee
schedule for the Rental and / or use of City Facilities and Equipment”

5. Authorization to settle a Court of Québec litigation with the Assurances Générales
Desjardins and the City of Montréal concerning case bearing docket number
500-22-212-877149

6. Authorization to accept an additional amount of $3369.97 for the costs incurred for
labour and materials pursuant to a flood which occurred on January 31, 2014 at
the Bernard Lang Civic Centre

7. Adjournment of the meeting

Me Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk
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VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLEE SPECIALE DU CONSEIL SERA
TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, COTE SAINT-LUC, LE LUNDI
29 SEPTEMBRE 2014 A 20 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions

2. Octroi d’'un contrat pour l'installation d’'un générateur auxiliaire pour le Centre
communautaire et aquatique (ENG 2014-11) (C-24-14)

3. Octroi d’'un contrat concernant la réfection de la toiture du garage/batiment
administratif du Service des Travaux publics de la Ville de Cbte Saint-Luc —
Service d’'un entrepreneur

4, Adoption du réglement 2439 intitulé : «Réglement 2439 - réglement remplagant la
grille tarifaire pour la location/usage des installations et équipements municipaux»

5. Autorisation de régler hors cour un litige avec Assurances Générales Desjardins
et la Ville de Montréal portant le numéro 500-22-212-877149

6. Autorisation d’accepter un montant de 3369,97 $ pour des colts additionnels
concernant des matériaux et la main d’ceuvre relativement a une inondation qui
est survenue le 31 janvier 2014 au Centre municipal Bernard Lang

7. Ajournement de la séance

Me Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier
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